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Abstract (en)
[origin: US4726463A] In transport installations, particularly escalators, a latent danger of jamming exists between a moving step and the stationary
skirt panels mounted laterally near the steps, above all for flimsy footwear. In the escalator step according to the invention, throughout a danger zone
coinciding with the precursive level run of an escalator step run, a tread edge member laterally adjacent each step is positively shifted upwards by
a certain amount. In a return run of the escalator step run, this tread edge member is held by a spring force in a position lying flush with a tread
surface of the step. The relative motion occurring between each step and a traction member for forming a constantly horizontally running tread
surface of the step in the precursive level run of the escalator step run, results also in an angular displacement between an escalator step body of
the escalator step and a cam or crank arm connected with a pivot axis of the traction member. This angular displacement is exploited for actuating
the lateral tread edge members in that an entrainment pin or crank pin mounted on the cam or crank arm actuates a rocker arm pivoted on the step
body. In turn the rocker arm appropriately moves the tread edge member upwards and downwards.

Abstract (de)
Bei Fahrtreppen besteht zwischen der bewegten Stufe und den seitlich neben den Stufen angeordneten festen Sockelblechen eine latente
Einklemmgefahr, vor allem für leichtes Schuhwerk. Mit der erfindungsgemässen Einrichtung wird im Gefahrenbereich des Vorlaufes des
Stufenbandes seitlich neben jeder Stufe eine Trittkante (11) zwangsläufig um ein gewisses Mass nach oben verschoben. Im Rücklauf des
Stufenbandes wird diese Trittkante (11) durch die Kraft einer Feder (12) in einer zur Trittfläche (1.2) der Stufe liegenden Bündigstellung gehalten.
Die Relativbewegung zwischen den Stufen und dem Zugorgan (8) zur Bildung der im Vorlauf des Stufenbandes stets horizontal verlaufenden
Trittfläche (1.2) der Stufe, ergibt auch eine Winkelverschiebung zwischen dem Stufenkörper (1) und dem mit der Gelenkachse (7) des Zugorganes
(8) verbundenen Nocken (5). Diese Verschiebung wird zur Bewegung der seitlichen Trittkante (11) ausgenutzt, indem ein am Nocken (5)
angeordneter Mitnehmerzapfen (5.1) einen am Stufenkörper (1) angelenkter Kipphebel betätigt, welcher seinerseits die Trittkante (11) auf- und
abbewegt.
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